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Als jullie dit lezen gaan we al weer richting de feestdagen en het einde van 2024. Ik vind de tijd super snel
voorbij gaan. Zo snel dat het soms moeilijk is om alles, wat er van je wordt verwacht, ook te doen. Dat geldt ook
voor het bestuur van de VvE. Ik begrijp heel goed het ongeduld van mensen: vragen en aangelegenheden moeten
snel beantwoord en opgelost worden. Maar dat lukt niet altijd. Voor ons is het vaak prioriteiten aanbrengen
omdat niet alles tegelijk kan. En soms denk je goed bezig te zijn en gooit een onverwachte ontwikkeling al je
goede bedoelingen overhoop. Dus als je soms beetje ongeduldig wordt omdat zaken in jouw ogen niet snel genoeg
gaan, dan is daar van ons uit best begrip voor, maar begrijp ook dat we dit klusje allemaal naast onze dagelijkse
bezigheden moeten doen. We hebben gewoon niet full-time de tijd. Het brengt mij op twee zaken die ik al vaker
heb gedeeld maar toch maar weer onder de aandacht wil brengen.
 

•   Als je een ‘probleempje’ hebt met mensen bij jou in de buurt probeer het eerst zelf als volwassen mensen
op te lossen. We zijn geen wijkagent als bestuurder! Natuurlijk kan het zo zijn dat mensen er onderling niet
uitkomen en willen we, als we er over gaan, ervoor zorgen dat de regels worden gevolgd. Maar in eerste
instantie is het toch echt de bedoeling dat je als bewoners even met elkaar aftast of iets is op te lossen.

•   Mocht je iets horen dat je verbaast of verwondert, vraag het even na! Er is niets zo vervelend dan gecon
fronteerd te worden met nonsens verhalen die met aan zekerheid grenzende overtuiging worden rondge
slingerd. Vraag het gewoon even: stuur een e-mail naar de betreffende bestuurder of schiet mij aan. Maar
klep geen nonsens door. Het levert vaak een enorme partij werk op om zaken weer in het juiste perspectief
te zetten.

 
In de gesprekken over de loods op het Woldhek-terrein en het nieuwe meerjaren beleidsplan is een aantal malen
gesuggereerd om te kijken of we, vaak uit kostenoverweging, niet minder geld moeten uitgeven aan de golfbaan.
Voor de helderheid: dit bestuur vindt dat zij datgene wat in de statuten staat behoort uit te voeren. Een belang
rijk gegeven in die statuten is dat we verantwoordelijk zijn om er voor te zorgen dat er sprake is van een hoog
waardige woon- en golfomgeving en het golfspel bevorderen. Wij zullen de discussie niet aangaan over het te
rugbrengen van de golfinfra. Toen je hier kwam wonen wist je wat wonen op een golfpark met zich meebrengt.
Daarnaast proberen we in het beleid voor de komende jaren er voor te zorgen dat deze kosten niet meer omhoog
gaan dan de indexering. Om de statuten te veranderen is een meerderheid nodig en als je die kant op wilt zul je
moeten zorgen dat er bestuursleden zijn die dat willen uitvoeren. Dan kan er voor een ordentelijke overgang
gezorgd worden. Ik heb niet de indruk dat er op dit moment heel veel bewoners zijn die die kant op willen, maar
ben er de afgelopen maanden toch een aantal keren op aangesproken en het is goed om dan klip en klaar uit te
leggen waar wij staan en hoe een dergelijk proces dan zal moeten gaan.
 
En het allerbelangrijkste natuurlijk: Linda van Baal en Jeannine Molier hebben de afgelopen jaren gezorgd dit
blad altijd weer op tijd af was en met een inhoud die u en wij hogelijk waarderen! We kunnen ze daar niet genoeg
voor bedanken!
 
Allard Berends

Van de voorzitter
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Weer natte doekjes in riool
Parkmanager Rick van den Beuken van de Golf Residen
tie en Maarten Cornelissen van Van der Velden Riole
ringsbeheer waren nog wel zo tevreden over het resul
taat van hun vorig jaar gestarte natte-doekjes-actie. Het
rioleringssysteem van de Golf Residentie bleef bijna
twaalf maanden aan een stuk gevrijwaard van vervelen
de maar ook kostbare storingen. Sinds het einde van de
zomervakantie echter worden de natte doekjes weer
massaal door het toilet gespoeld. Dat had twee storin
gen in één maand tot gevolg.

Natte doekjes zorgen landelijk voor een schadepost van
zo’n 25 miljoen euro, hebben de waterschappen laten
weten in het regio Journaal van de NOS. Zij hebben juist
vorige week het kabinet opgeroepen om een verbod in
te stellen op de productie en verkoop ervan. Water
schappen moeten jaarlijks vele, vele malen de natte
doekjes uit het riool halen om verstopping van de
pompen te voorkomen.

“Die natte doekjes zijn een regelrechte ramp”, fulmi
neerde Maarten Cornelissen destijds in een interview
met de GRD450. En ook nu gaat hij ervan uit dat ‘dat
spul’ verantwoordelijk is voor de uitval van tenminste
één pomp. Bewijs voor het vastlopen ervan zijn de natte
doekjes die in het pomphuis werden aangetroffen. De
tweede pomp is vastgelopen door een handdoek die
door onverlaten in de afvoer is gestopt en in het
pomphuis werd teruggevonden.

Bob Raadjes, bestuurslid van de Vereniging van Eigena
ren die verantwoordelijk is voor het beheer en onder
houd op ons park, is ook boos. “We doen er alles aan
om dit te voorkomen en toch gebeurt het wéér. We
hebben vorig jaar oktober flyers uitgedeeld waarin de
bewoners tot in detail werd uitgelegd wat wel maar
vooral wat niet kan en gewezen op de gevolgen van het
doorspoelen van die troep. Nu blijkt eigenlijk dat het
tevergeefs is geweest en we weer van voren af aan
kunnen beginnen”.

“Gezien het feit”, rapporteert Maarten Cornelissen aan
het bestuur van de Golf Residentie, “dat men nog steeds
natte doekjes en zelfs een handdoek via het toilet
wegspoelt, is het noodzakelijk om wederom een actie
uit te zetten ter voorkoming van het doorspoelen van
niet-riool gerelateerde afvalstromen in het vuilwaterri
ool”.
 
Maarten Cornelissen trekt opnieuw aan de bel omdat
hij het gebruik van die natte doekjes wéér ziet toene
men. “Kijk maar eens in de supermarkt. Daar liggen ze
in allerlei geuren en kleuren. Niet toevallig want de

consument is daar zeer gevoelig voor. Ze kosten boven
dien nagenoeg niks”, schamperde hij amper een jaar
terug.
 
Het ruim 10 kilometer lange rioleringssysteem op ons
park werkt goed, verzekerde de vestigingsmanager van
Van der Velden Rioleringsbeheer. Jaarlijks worden er
voldoende controles uitgevoerd om de prima kwaliteit
van het stelsel te kunnen blijven garanderen. “Goed
functionerende pompen zijn daarbij essentieel”, be
toogde hij. Als een pomp blokkeert komt er automatisch
een melding in Almelo, waar het bedrijf zetelt, en
spoedt een technicus zich naar de plaats des onheils.

Dat dit keer, evenals vorig jaar, ook de tweede pomp
weer vastliep zorgde opnieuw voor groot alarm. “Be
woners móéten ervandoordrongen raken dat de aange
richte schade van enkele duizenden euro’s onaanvaard
baar is”, zegt Cornelissen. “Wij moeten ons bewust zijn
van de gevolgen die het kan hebben en blijven beseffen
dat dit niet kan”.

Dat is dan ook de reden dat de bewustwordingscampag
ne van een jaar geleden wordt herhaald. Lezers van de
GRD450 treffen opnieuw een handige flyer aan met
adviezen om te voorkomen dat het riool verstopt raakt.
Deze actie wordt overigens niet alleen op de Golf Resi
dentie gevoerd maar ook op de Park Residentie dat
weliswaar over een eigen pomp beschikt maar op ons
riool is aangesloten. Het riool van de Golf Residentie
bestaat uit een dubbel systeem. Eén ervan is bedoeld
voor de afvoer van het spoelwater van het toilet en de
andere voor het transport van schoon regenwater.
 
Hans de Jongh
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Dirk de Haan van de werkgroep Natuur & Milieu vertelt dit keer over broedvogelonderzoek in onze wijk.

Veel soorten broedvogels
Al een paar jaar doet Edzard van de Water, een van onze wijkbewoners, een broedvogelonderzoek op de hole’s
1,2,3 en holes 10 tot en met 18. Zo ook dit afgelopen voorjaar. Broedvogel onderzoek is het vaststellen van
broedgedrag: zang, nestbouw, enzovoort. Het wordt meestal gedaan in de vroege ochtend van april tot juli.
 

Broedvogelonderzoek

Het is verrassend om te zien dat er behoorlijk wat soorten vogels rond de
golfbaan broeden. Het onderzoek leverde maar liefst 52 verschillende
soorten broedvogels op met totaal 387 territoria. Naast de zwartkop zijn
onder andere ook de bosrietzanger, braamsluiper, gierzwaluw, grauwe
vliegenvanger, groene specht en kleine karekiet aangetroffen.

De zwartkop
Op de kaart is het resultaat te zien van de zwartkop. De rode stippen geven
de plaats aan waar deze vogels broeden. Op de kaart is duidelijk zichtbaar
dat dit vooral aan de randen van de baan is waar ook veel struiken zijn.
Kijk je naar de brede strook tussen hole 11 en 12 dan zie je dat alleen tegen
de Golfresidentie aan een territorium is en verder niet. Het plaatsen van
(besdragende) struiken in de middenstrook zou het aantal broedvogels op
onze baan nog verder kunnen vergroten. Hierdoor nemen onze plaagin
secten, zoals onder andere muggen en de eikenprocessierups, verder af.

Op de foto is een paartje zwartkoppen te zien, waarbij het vrouwtje een
bruin petje heeft en het mannetje een zwart petje.

Bedankt
De werkgroep Natuur & Milieu dankt Edzard voor zijn inzet en het aanle
veren van deze informatie.
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Jaarlijks onderhoud op de GRD:
de bomen
Paul van Rijn vertelt ons meer over het Meerjaren On
derhouds Plan (MJOP). Dit keer gaat het over de bomen
in onze wijk. Volgens het MJOP worden iedere vier jaar
de ruim 1.200 bomen die in de woonwijken van de Golf
Residentie staan, gecontroleerd volgens het officiële
"Visual Tree Assesment" (VTA) programma door een
onafhankelijke partij. Eventueel worden de bomen
gesnoeid. Snoeien gebeurt volgens planning in de
zomer van 2025.
 
Het belang van bomen

•   Bomen zijn mede beeldbepalend voor het aanzien
van de Golf Residentie

•   Bomen zijn belangrijk voor het klimaat: CO2 wordt
omgezet in zuurstof

•   Bomen helpen hittestress te voorkomen

Onze bomen worden volwassen en dat betekent meer
uitgroei door takken en meer blad. Dat hoort nu een
maal bij bomen.

Overlast
Naast positieve en noodzakelijke aspecten wordt er ook
soms overlast ervaren. In de straat Herfst zijn veel
smallere straten waar de bomen kort op de weg staan
en de uitgegroeide bomen snel kunnen leiden tot
overlast en een onverzorgde aanblik. Daar zal in de
zomer van 2025 met een duidelijk snoeiprogramma wat
aan gaan veranderen. Er wordt dan met name gekeken
naar overlast van uitgroei richting woningen. Bij deze
snoeibeurt is het belangrijk dat de stabiliteit van het
evenwicht behouden blijft en daarmee de veiligheid.
 
Verantwoordelijkheid van bewoners
Niet alleen bomen worden groter. Ook aangrenzende
begroeiing zoals hagen en bomen die buiten de verant
woordelijkheid van de VvE vallen, kunnen voor overlast
zorgen. Het is de verantwoordelijkheid van bewoners
om ervoor te zorgen eventuele overlast te voorkomen.
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'Sauna is geen hobby, maar een
lifestyle!'
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In de laatste GRD450 maakten we kennis met Michel Gassenaar en zijn vrouw Lydia. Zij gaven het
stokje door aan Hanna Larinmäki en willen graag van haar weten hoe zij het vindt om te wonen op de
Golf Residentie.
 
Op een avond in september geven Hanna en haar man Wolter hier antwoord op.
Aan de Golf Residentie woont Hanna Larinmäki samen met haar man Wolter. Hanna, oorspronkelijk
afkomstig uit Finland, verhuisde 7 jaar geleden naar Nederland voor de liefde. Wolter, die al in
Dronten woonde, maar nog niet op de Golf Residentie, was weduwnaar en hertrouwde in 2017 met
Hanna. Samen hebben ze een nieuw leven opgebouwd in onze wijk.

GRD ontmoet... Hanna Larinmäki

Hoe hebben jullie elkaar ontmoet?
Het verhaal van Hanna en Wolter begint eigenlijk al in
1984. Hanna: “We leerden elkaar kennen via de Navi
gators.” Dit is een christelijke organisatie met Ameri
kaanse wortels, opgericht in de eerste helft van de
twintigste eeuw. De Navigators zijn nog steeds wereld
wijd actief, waaronder in Nederland sinds 1948. Wolter:
“Toen we beiden nog getrouwd waren met onze vorige
partners, ontmoetten we elkaar tijdens een missie van
De Navigators in Polen.” Ondanks dat hun wegen na
die ontmoeting uiteenliepen, bleven ze altijd contact
houden. Jaren later besloten ze samen verder te gaan.
 
Je spreekt goed Nederlands Hanna, hoe is dat gelukt?
“Dat was best wel een uitdaging. Ik sprak al goed Duits
en Engels, dus ik dacht dat Nederlands geen probleem
zou zijn,” vertelt Hanna. Toch bleek de Nederlandse taal
ingewikkelder dan verwacht. Haar eerste pogingen om
de taal te leren aan het ROC in Lelystad verliepen orga
nisatorisch stroef. Daarom volgde ze twee taalcursussen
aan de Universiteit van Amsterdam (UvA). Dat zorgde
ervoor dat ze de taal nu goed beheerst.

Hoe zijn jullie op de Golf Residentie terecht gekomen?
Na hun huwelijk in Finland begon het stel aan de
zoektocht naar een nieuw huis. Hanna: “Ik heb een 
voorliefde voor oude steden en bosrijke omgevingen,
dus onze zoektocht begon niet in Dronten, maar in
plaatsen als Ommen, Apeldoorn en Staphorst.” Toch
vonden ze daar niet wat ze zochten. 
 
Hun interesse voor de Golf Residentie werd gewekt tij
dens een rondje fietsen door de wijk. De mooie uitstra
ling en de vriendelijke bewoners maakten indruk. Twee
keer misten ze net de kans om een huis te kopen, maar
vier jaar geleden slaagden ze er gelukkig wel in. De
ruime woning aan de Golfresidentie biedt voldoende
plek voor de drie kinderen van Hanna die nog in Finland
wonen, om op bezoek te komen.

 

Wat doen jullie in het dagelijkse leven?
Wolter: “Ik werk deeltijd als lector agrarisch waterbe
heer bij Aeres Hogeschool, terwijl Hanna als invaller bij
Kinderopvang Dronten werkt in de voor- en tussen
schoolse opvang.” In Finland was Hanna ‘kindergarten
teacher’ en later manager van een kinderopvangorga
nisatie. Hoewel het stel niet actief golft, staan ze ervoor
open om het binnenkort te proberen met een proefles.
Wolter houdt van hardlopen en Hanna sport bij Leisure
World, waar ze Milon Cirkel doet. Dat is een trainings
programma van 35 minuten dat uithoudingsvermogen
en spierkracht combineert. 
 
Verder houden ze beiden van tuinieren. Hanna’s liefde
voor tuinieren komt voort uit haar jeugd op een boer
derij in Finland. Wolter: “Zoals in veel Finse huishoudens
hebben we hier ook een sauna in de tuin, waar we zeker
twee keer per week gebruik van maken. Dat is natuurlijk
geen hobby, maar een lifestyle!” “Ik ben ook actief in
een muziekclub via Senia”, vertelt Hanna. Senia is een
landelijke organisatie van lees- en muziekluisterclubs.
Samen met een groep van acht mensen, waaronder een
andere bewoner van de Golf Residentie, maken ze elke
keer kennis met een andere componist of muziekstijl.
 
Mis je Finland weleens?
“Vooral de sneeuw,” zegt Hanna zonder aarzeling. Ze
herinnert zich de winterse ritten naar de kerk met de
arreslee en de vijf kilometer lange langlauftochten naar
school. “Het is mijn droom om bij een dik pak sneeuw
een keer te kunnen langlaufen op de golfbaan,” zegt
ze. De heuvels van de baan zouden een mooie uitdaging
vormen. Toch waardeert Hanna ook de milde winters
van Nederland: “In Nederland bloeit er elk seizoen wel
iets en het gras is hier het hele jaar door groen, ook in de
winter.”
 
Met wie maken we de volgende keer kennis?
Hanna: “Ik geef het stokje door aan Lidy Thijsen en wil
graag van haar weten wat ze graag anders zou willen
zien op de Golf Residentie.” 
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Door het unieke concept van de Golf Residentie zijn alle bewoners mede-eigenaar van het wooncomplex. Dat
brengt ook medeverantwoordelijkheden met zich mee, want alle bewoners moeten hun steentje bijdragen in het
beheer en onderhoud van het park en golfbaan. Gelukkig is er een VvE waarvan het bestuur, namens de bewoners
deze taak voor haar rekening neemt.
 
Onderhoud en inspectie
In het vorige artikel over Beheer & Onderhoud van Paul van Rijn is genoemd dat alle bebouwing die zich in de
openbare ruimte van De Golf Residentie bevindt, nauwkeurig in kaart is gebracht. Maar het in kaart brengen is
pas het begin, want alles heeft onderhoud nodig. Sommige zaken hebben weliswaar een lange levensduur zoals
de wegen en riolering, maar vereisen wel continue inspectie. Het onderhoud en inspectie kan in bepaalde geval
len een veel grotere kostenpost zijn dan de aanleg.
 
MJOP te vinden op website Golf Residentie
Op de website van de Golf Residentie kunnen bewoners die zich hebben aangemeld inloggen op het besloten
deel. Daar is een pagina 'Documenten Verenging van Eigenaren' waar het Meerjaren Onderhouds Plan (MJOP) te
vinden is. Het document geeft goed inzicht in welke activiteiten en kosten er bij het onderhoud komen kijken.
Het wordt regelmatig geactualiseerd, een proces dat ook nu gaande is. Daarnaast worden, afhankelijk van de
afschrijving of levensduur, voortdurend zaken vervangen. Zo hebben bijvoorbeeld de twee pompen van de riole
ring die zorgen voor afvoer naar het gemeentelijke riool een geschatte levensduur van 18 jaar. Overigens zijn de
kosten voor onderhoud aan de pompen, die regelmatig vastlopen doordat zogenaamde natte doekjes in het riool
terecht komen, een veelvoud van de vervangingskosten.
 
Het MJOP wordt door het VvE bestuur in samenwerking met adviseurs geactualiseerd. Dat is nodig om in te
spelen op de laatste stand van zaken die het onderhoud of vervanging kunnen beïnvloeden. Denk bijvoorbeeld
aan het klimaat. We moeten er rekening mee gaan houden dat er grote hoeveelheden neerslag kunnen vallen
waar het huidige systeem van waterafvoer niet op berekend is. Een ander voorbeeld is het verkeer. Dat is inten
siever geworden: meer kinderen blijven langer thuis wonen en maken gebruik van een auto. Daarnaast is het
gebruik van zwaardere elektrisch aangedreven auto’s flink toegenomen: factoren die van invloed zijn op het
wegenonderhoud.
 
Contract met de aannemer
Het totale onderhoud is uitbesteed aan aannemer SBA Golf&Groen. Deze aannemer heeft een geïntegreerd
contract, wat betekent dat de aannemer niet alleen voor de uitvoering verantwoordelijk is, maar ook voor de
regie van de uitvoering zorgt. Daarmee wordt de opdrachtgever zoveel mogelijk ontlast. Het huidige contract
loopt in 2025 af.

Het beheren, onderhouden en in
stand houden van ons bezit
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Duurzaamheid en innovatie is echt iets waar iedere bedrijfstak mee te maken heeft. Zo ook het onderhoud van
het gras op de golfbaan van de Golf Residentie. Rick van den Beuken vertelt over de zoektocht naar een meer
duurzame manier van maaien.
 
Hybride grasmaaier met GPS
De fairways op de Golf Residentie worden gemaaid met een hybride fairwaymaaier die is uitgerust met een GPS
systeem. Dit houdt in dat de maaier zonder chauffeur werkt. Het resultaat is fantastisch: altijd rechte banen en
de overgang naar omliggende rough gebieden zijn super strak.
 
Duurzamere oplossing
Bij SBA staat de tijd niet stil: ze blijven altijd op zoek naar een duurzamere oplossing. Op dit moment wordt er op
een golfbaan in het zuiden van het land proefgedraaid met volledig elektrisch aangestuurde GPS maaiers op de
fairways. Dit zijn grasmaaiers die vele malen kleiner zijn dan de huidige hybride fairwaymaaier van het merk Kress
RTK. Ze geven geen geluidshinder en zijn door de elektrische aandrijving zeer duurzaam. Deze maaiers zijn te
vergelijken met de robotmaaiers die ook in particuliere tuinen worden gebruikt.

Fairwaymaaier op GPS RTK Kress maaier bij bewoner van de Golf Residentie

Thuis ook een fairway strak gazon
Thuis ook een super strak mooi recht gemaaid grasveld
net als op de golfbaan? Dit behoort tegenwoordig tot
de mogelijkheden. SBA installeert de Kress maaiers ook
in particuliere tuinen. Er is al een aantal bewoners die
hier gebruik van hebben gemaakt en zij zijn over de
resultaten zeer enthousiast. Interessant? Neem contact
met Rick op voor een vrijblijvend gesprek.

Keep it Green met Rick
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De 4 Seizoenen is voor de bewoners van de Golf Residentie hun buurthuis, voor golfers hun clubhuis en voor
Drontenaren en bezoekers een grand café waar het elk seizoen goed toeven is. Marco Vroom: “Het team van De
4 Seizoenen staat 7 dagen per week voor u klaar. Elke ochtend om 10.00 uur openen wij de deuren om u welkom
te heten.”
 
Wekelijkse activiteiten
Bij De 4 Seizoenen kan iedereen terecht voor veel gezellige zaken:

•   Maandag: Biljarten
•   Dinsdag: Handwerken
•   Woensdag: Bridge en klaverjassen
•   Donderdag: Aanschuifmaaltijd
•   Vrijdag: VrijMiBo
•   Zaterdag: Pannenkoekendag
•   Zondag: Lazy Sunday

 
Uiteraard neemt de golfclub ook een belangrijke plaats in. Na gezellige wedstrijden wordt er na afloop geborreld
en gegeten in De 4 Seizoenen.
 
Extra activiteiten
Naast deze ‘vaste’ evenementen gebeurt er nog genoeg anders leuks zoals onze maandelijkse Pubquiz. Ook op
muzikaal vlak gebeurt er genoeg: Bock en Rock op 22 november en de verschillende edities van D4S Podium. Op
www.de4seizoenendronten.nl is meer informatie over alle activiteiten te vinden.
 
Gasten van buiten
De 4 Seizoenen ontvangt steeds meer gasten van buiten. De Lions vergaderen maandelijks bij De 4 Seizoenen en
ook de plaatselijke Ronde Tafels weten de locatie te vinden. De laatste tijd vieren steeds meer gasten hun feestje
in De 4 Seizoenen.
 
Kortom, genoeg te beleven! We begroeten u graag elk seizoen!

Nieuws van De 4 Seizoenen
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Op de Golf Residentie kom je mensen met verschillende nationaliteiten tegen. Waar komen ze vandaan? En hoe
zijn ze in Nederland en op de Golf Residentie terecht gekomen? Dit keer vragen we dat aan Nafisa Klaasman-I
samova. 

Waar kom je vandaan? 
"Ik kom uit Samarkand, een stad in Oezbekistan. Ik woon sinds 2006 in Nederland."
 
Hoe ben je in Dronten terechtgekomen? 
"Ik had een beautysalon in Samarkand en daarnaast deed ik de opleiding Kinderpsycholoog en -pedagoog.
Daarnaast had ik ook een beautysalon in Samarkand. In een documentaire over Nederland zag ik dat kinderen in
Nederland gelukkiger zijn dan kinderen in andere landen. Ik wilde daarom graag met kinderen werken en zelf
de opvoeding in een Nederlands gezin ervaren. Nadat ik in 2006 mijn diploma had behaald, kon ik via een uitwis
selingsprogramma als au pair in Nederland werken. Ik woonde bij een Nederlands gezin met drie jongens."
 
Nafisa: "Na een tijdje ontmoette ik Frank, mijn huidige man. We waren heel erg verliefd en we konden niet
zonder elkaar, maar toen moest ik weer terug naar Oezbekistan, omdat ik een tijdelijk visum had. Frank kwam
snel daarna ook naar Oezbekistan en toen zijn we daar getrouwd. Het duurde ongeveer drie jaar om een ver
blijfsvergunning te krijgen. Ondertussen hadden we in Oezbekistan twee kinderen gekregen, dochter Parisa en
zoon Sean. In 2010 zijn we permanent in Nederland gaan wonen en kregen we nog een zoon: Samiy."
 
"Sinds 2021 wonen we met onze kinderen met veel plezier op de Golf Residentie. We genieten van de groene
omgeving en de mensen in de buurt zijn erg aardig. Ik heb een beautysalon in Dronten, want dat is nog altijd
mijn passie."
 
Wat mis je het meeste van je vaderland?
"Ik mis mijn ouders en familie heel erg, maar ook het heerlijke eten en het lekkere weer. In Samarkand schijnt de
zon 300 dagen per jaar. Op de foto heb ik een traditioneel zijden jas uit Oezbekistan aan. Deze zijde komt uit de
Oezbeekse stad Margilan. Margilan is het centrum van de Oezbeekse zijde-industrie. Hier wordt nog steeds de
mooiste en fijnste zijde gemaakt."
 

Internationale buren
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Het nieuwsblad GRD450 zoekt enthousiaste nieuwe redactieleden en fotografen. Na een mooie tijd samenwerken
aan de GRD450 hebben de huidige redactieleden Jeannine Molier en Linda van Baal besloten het stokje over te
dragen. Ook fotograaf Tünde Houtveen-Jakab wil graag opgevolgd worden. Uit de onlangs gehouden enquête
blijkt dat de GRD450 goed gelezen wordt. Het is dus belangrijk dat het magazine met een nieuwe, enthousiaste
redactie verder kan gaan!
 
Enthousiasme is belangrijker dan ervaring
De GRD450 zoekt mensen die bereid zijn om vier keer per jaar tijd te steken in het maken van nieuwe edities.
Geen ervaring? Geen probleem! De huidige redactie wil de werkzaamheden graag zorgvuldig uitleggen en
overdragen en daarom samen nog een editie van de GRD450 maken.
 
Werkzaamheden redactieleden

•   Interviews afnemen
•   Redigeren van aangeleverde artikelen
•   De opmaak van het magazine verzorgen met een online tool

 
Werkzaamheden fotografen

•   Portretfotografie van geïnterviewde personen
•   Landschapsfotografie van onze mooie wijk

 
Lidy Thijsen heeft zich inmiddels aangemeld als nieuw redactielid. Ontzettend fijn! Wie is bereid om samen met
haar verder te werken aan de GRD450? Neem snel contact op met de redactie.grd450@vvegolfresidentie.nl. 
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